

Fees for the Academic Year 2025-2026 / Frais Année Scolaire 2025-2026

2024/2025	Class/ Classes	Annual Fees/ Frais Annuels *
EYFS	Nursery	54900 DHS
	Reception	62900 DHS
Primary	Year 1	72900 DHS
	Year 2	72900 DHS
	Year 3	72900 DHS
	Year 4	72900 DHS
	Year 5	72900 DHS
	Year 6	72900 DHS
Secondary	Year 7	83900 DHS
	Year 8	83900 DHS
	Year 9	83900 DHS
	Year 10	93900 DHS
	Year 11	93900 DHS
	Year 12	108900 DHS
	Year 13	108900 DHS

A discount of 5% is offered to parents who pay school fees in advance for the whole academic year (Tuition fees)

Un rabais de 5% est offert aux parents qui payeront les frais de scolarité à l'avance pour toute l'année scolaire.

Sibling Discount: 5% discount for 2nd child, 10% discount for 3rd, 4th, 5th and 6th child respectively.

Remise additionnelle : 5% de réduction pour le 2ème enfant, 10% de réduction pour le 3ème, 4ème, 5ème

Et 6ème enfant respectivement.

*Annual fees are inclusive of : Academic tuition costs / *Les frais annuels incluent : les frais de scolarité

When and How Much to Pay / Modalités de Paiement

You can pay the school fees for the whole year in advance or in three settlements as outlined below:

Vous pouvez procéder au paiement des frais de scolarité pour toute l'année à l'avance ou en trois fois, comme indiqué ci-dessous :

Class / Classe	1st August	1st December	1st March	Total
Nursery	18900	18000	18000	54000
Reception	21900	20500	20500	62900
Year 1	24900	24000	24000	72900
Year 2	24900	24000	24000	72900
Year 3	24900	24000	24000	72900
Year 4	24900	24000	24000	72900
Year 5	24900	24000	24000	72900
Year 6	24900	24000	24000	72900
Year 7	28900	27500	27500	83900
Year 8	28900	27500	27500	83900
Year 9	28900	27500	27500	83900
Year 10	31900	31000	31000	93900
Year 11	31900	31000	31000	93900
Year 12	36300	36300	36300	108900
Year 13	36300	36300	36300	108900



Additional Costs Per Child / Coûts Supplémentaires Par Enfant



Registration Fee (Non-refundable): 15000 Dhs first year registration fee, payable at time of registration.

Frais d'inscription (Non remboursables) : 15000 Dhs payables au moment de l'inscription uniquement la première année.

Re-enrolment Fee (Non-refundable): 9000 Dhs payable at time of re-enrolment for each subsequent academic year.

Frais de réinscription (Non remboursable): 9000 Dhs payables au moment de la réinscription pour les années scolaires suivantes.

The E.A.L. Program fee: For English support is to be confirmed

Le tarif du programme E.A.L : Pour le soutien en anglais est à confirmer.

Entrance test: Admissions are subject to a CAT 4 test: 350 Dhs

Test d'entrée: L'admission est soumise à un test CAT 4 : 350 Dhs

Uniform fees are included in the registration and re-enrolment fees

Les frais d'uniforme sont inclus dans les frais d'inscription et de réinscription

Canteen: Payable to an external provider, in advance (Not payable if your child brings a snack and packed lunch to school each day).

Cantine: Payables à un fournisseur externe en avance (Vous n'êtes pas concernés si votre enfant apporte une collation et un repas chaque jour)



Payment Methods / Comment procéder au paiement



- Cheque to / Par chèque au nom de : British Academy Marrakech Prive
- Bank transfer or Cash deposit to / Virement bancaire ou versement en espèces sur :

BMCE Bank :

Bank Address: Masmoudi Targa, 40000, Marrakech, Morocco

Account Name: British Academy Marrakech Prive

Account N°/Code IBAN: 011 450 000019210000197194 Code

Swift: BMCE MAMC

- We accept cash payment. / Nous acceptons l'argent liquide
- **Refunds: British academy school Marrakech does not grant any refunds for tuition fees, registration fees or uniforms.**
- **Remboursements : British academy school Marrakech n'accorde aucun remboursement sur les frais de scolarité, les frais d'inscription ou des uniformes.**

I Have read and understood the terms and conditions as outlined for payment.

J'ai lu et compris les conditions générales de paiement.

Parent/Guardian Signature :

Signature du parent / tuteur :

Name(s) of child/children:

Nom de l'enfant(s) :

Date :

*The signed copy to be retained by BASM; a photocopy will be given to parents/guardian